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Protokół nr 122/2008 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 07.11.2008 r. 

 
 
Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 
 

 
Porządek posiedzenia:  
 

1) Sprawy wniesione przez kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie. 

2) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
3) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego                         

nr 118/2008. 

 
 
Ad 1) 

 
Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisław Korda 

przedstawił: 
 
1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie przyjęcia 

programu naprawczego Placówki Wielofunkcyjnej Nr 1 w Lęborku. Celem 
osiągnięcia w pełni standardów usług świadczonych oraz obowiązującego 

standardu opieki i wychowania w Placówce Wielofunkcyjnej Nr 1                                
w Lęborku opracowano program naprawczy stanowiący załącznik numer 1 
do niniejszego protokołu, ze wskazaniem terminu realizacji 31 grudnia 

2010 roku. Zmiany dostosowane są do ilości dzieci objętych opieką.                  
W skład Placówki wchodzić będzie:  
– Placówka Socjalizacyjna – 20 dzieci, 
– Grupa usamodzielnienia – 10 dzieci, 
– mieszkanie usamodzielnienia dla wychowanków pełnoletnich 

kontynuujących naukę – 2 wychowanków, 
– grupa wsparcia dla wychowanków usamodzielnionych, 

– grupa wsparcia dla rodzin. 
Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 174/08. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie przyjęcia 

programu naprawczego Placówki Wielofunkcyjnej Nr 2 „ Dom w Ogrodzie” 
w Lęborku. Celem osiągnięcia w pełni standardów usług świadczonych 
oraz obowiązującego standardu opieki i wychowania w Placówce Nr 2 

„Dom w Ogrodzie” w Lęborku opracowano program naprawczy stanowiący 
załącznik numer 2 do niniejszego protokołu, ze wskazaniem terminu 

realizacji 31 grudnia 2010 roku. 
Zasadniczą zmianę konieczną do wprowadzenia jest uwzględnienie 

ilości dzieci objętych opieką, w taki sposób, że w skład Placówki wchodzić 

będzie: Placówka Socjalizacyjna – 25 dzieci, Placówka Interwencyjna – 5 
dzieci oraz Hostel. 
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Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 175/08. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Starosta dodał, iż koszt pobytu dziecka jest wyższy niż najniższa 
pensja zasadnicza. 

Zaproponowano, aby przygotować na terenie powiatu lęborskiego 

kampanię promującą ideę rodzin zastępczych. Opracować program 
wsparcia rodzin zastępczych i zaplanować na 2009 rok środki na ten cel.  

 
3) propozycję przyznania nagrody za szczególne osiągnięcia dla Dyrektora: 

Placówki Wielofunkcyjnej nr 1oraz Nr 2 „Dom w Ogrodzie”, Domu Pomocy 

Społecznej Nr 1 oraz Nr 2 z okazji Dnia Pracownika Socjalnego. Kierownik 
zaproponował, aby przyznać nagrody w wysokości 2.000 zł. Jego zdaniem 

Dyrektorzy w sposób przykładny prowadzą podległe im placówki. 
Wykazują szczególne zaangażowanie w tworzenie i rozwijanie wysokich 
standardów jakości usług instytucji pomocy społecznej. Sprawnie                      

i konsekwentnie rozwiązują problemy wychodząc na przeciw wyzwaniom, 
z korzyścią dla swoich podopiecznych i pracowników. 

Źródłem sfinansowania przyznanych ewentualnie nagród będą środki 

w ramach budżetu poszczególnych jednostek. 
Zarząd postanowił przyznać nagrody w następujących wysokościach dla: 

– Pani Iwony Sysik - Dyrektora Placówki Wielofunkcyjnej Nr 1                         
w Lęborku – 1.200 zł, 

– Pani Elżbiety Kowalczyk - Dyrektora Placówki Wielofunkcyjnej „Dom      

w Ogrodzie” Nr 2 w Lęborku – 1.700 zł, 
– Pani Jolanty Wilkiel- Dyrektora Domu Pomocy Społecznej Nr 1  

w Lęborku – 2.000 zł, 
– Pani Agnieszki Szumańskiej - Dyrektora Domu Pomocy Społecznej Nr 

2 w Lęborku – 2.000 zł, 

– Pana Zdzisława Kordy- Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie- 1.800 zł. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisław Korda 

zasygnalizował, iż odbyło się spotkanie dotyczące ewentualnego 
finansowania środowiskowych ognisk wychowawczych przez Burmistrza 
Miasta.  

 
Ad 2) 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 
przedstawiła: 

 
1) propozycję przystąpienia do konkursu ogłoszonego przez Ministerstwo 

Sportu i Turystyki na realizację zajęć sportowo- rekreacyjnych dla uczniów 

w roku 2009, ukierunkowanych na realizację programów „Powszechnej 
nauki pływania”. Zadanie może być realizowane w okresie od 01.01 do 

31.12.2009 r. Termin składania wniosków jest wyznaczony do 15 
listopada 2008 roku. Ustalono wkład własny w wysokości 26.000 zł, 
wniosek należy  złożyć na: 
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– zdobycie umiejętności pływania oraz bezpiecznego zachowania się                
w wodzie i w pobliżu akwenów wodnych ( 15 osób ze SOSW), 

– doskonalenie umiejętności pływania oraz podstaw bezpieczeństwa                   

i ratownictwa wodnego ( 30 osób ze szkół ponadgimnazjalnych), 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Kierownik Referatu Rozwoju Promocji p. Andrzej Kubiak przedstawił: 
 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania 
Komisji Przetargowej do wyboru ofert na „Wykonanie dokumentacji 
projektowych termoizolacyjnych szkół ponadgimnazjalnych i placówek 
oświatowych”. Uchwałą powołuje się Komisję Przetargową w składzie: 
1. Przewodniczący komisji - Andrzej Kubiak, 

2. Sekretarz komisji - Jan Suchodolski, 
3. Członek komisji - Mirosława Okrój, 

4. Członek komisji - Katarzyna Dampc. 
Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 176/08. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
2) wybór wykonawcy ( kosztorysu) na wykonanie systemu zewnętrznego 

termowizyjnego Starostwa. Zebrano dwie oferty kosztorysów pierwsza 

firmy Elsim na kwotę 30.256 zł oraz druga firmy Complex z kwotą 18.621 
zł. 

Zarząd wyraził zgodę, aby wykonanie systemu zewnętrznego 
termowizyjnego Starostwa wykonała firma Complex, tym samym 
wyrażono zgodę na zwiększenie budżetu na ww. zadanie w wysokości ok. 

2000 zł. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 

Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 
 

1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego zmieniający uchwałę nr 
XIX/152/08 z dnia 04.07.2008 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości stanowiących mienie Powiatu Lęborskiego ( garaże przy ul. 
Legionów Polskich). Uchwałą nr XIX/152/08 z dnia 4 lipca 2008 roku 
Rada Powiatu Lęborskiego wyraziła zgodę na sprzedaż nieruchomości 

stanowiących mienie Powiatu Lęborskiego, położonych  
w obrębie 7 miasta Lęborka, oznaczonych w ewidencji gruntów nr od 

184/7 do 184/40 wraz z udziałem w drodze oznaczonej nr 184/41. 
Zmiana uchwały polega na wykreśleniu udziału w drodze 

przynależnego do każdej działki w wysokości 0,029 i wpisanie w to 

miejsce udziału wyrażonego ułamkiem zwykłym wynoszącym 1/34 części. 
Zmiana uchwały jest niezbędna dla prawidłowego zawierania umów 

sprzedaży i wpisów w księdze wieczystej.  

 Zarząd przyjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
2) zestawienie dochodów na 2009 rok z tytułu: 

– opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu,  

– użytkowania wieczystego,  
– najmu i dzierżawy lokali mieszkalnych i użytkowych, 
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– dzierżawy gruntów zajętych na potrzeby § 0750, 
– dzierżawy gruntów rolnych i innych § 0750, 
– sprzedaży, 

– sprzedaży nieruchomości na raty. 
Uzgodniono, aby w dochodach z tytułu sprzedaży zmienić wysokość 
sprzedaży: 

– kompleksu nieruchomości położonych w obrąbie 5 miasta Lęborka, 
przy ul. Artylerzystów z kwoty 1.700.000 na kwotę 2.000.000 zł                   

(z perspektywą gdyby się nie udało ich sprzedać, to należy przygotować 
sprzedaż nieruchomości w Małoszycach i części gruntów przy ul. 
Artylerzystów podzielonych na działki 1-1,5 ha bez wydzielonych dróg), 

– nieruchomości położonej w obrębie 2 miasta Łeby dz. nr 54/3 i 54/4            
z kwoty 4.500.000 zł na kwotę 5.000.000 zł. 

Zarząd przyjął zestawienie dochodów przedstawione przez Naczelnika zgodne 
z załącznikiem numer 3 do niniejszego protokołu. 

 

Kierownik Referatu Programów Pomocowych- p. Katarzyna Dampc 
przedstawiła: 

 
1) informację w sprawie konieczności podpisania aneksu nr 1 do 

podpisanego w dniu 10 lipca 2008 r.  porozumienia nr P/PO/2/2008 

(Podnoszenie kwalifikacji nauczycieli w powiecie lęborskim). Zmianie 

ulega § 9 który otrzymuje brzmienie: 
„1. Strony porozumienia zobowiązują się udostępniać sobie wzajemnie 

wszelkie dane  i informacje związane z wdrażaniem Projektu. 
2. Odpowiedzialność  wobec  osób  trzecich  za  działania  spoczywa na 

realizatorach poszczególnych zadań zgodnie z § 6 i § 7 niniejszego 
porozumienia.” 
Zarząd wyraził zgodę na podpisanie aneksu do ww. porozumienia. 

 
Pani Kierownik poinformowała również, iż w odniesieniu do projektu 

„Przedszkole bliskie- edukacja elementarna w miejscu zamieszkania dziecka” 
iż oczekuje na ocenę merytorycznej Komisji Oceny Projektów odnośnie 
przyznanej punktacji. 

Ponadto protest złożony w sprawie projektu „Wsparcie ekonomi społecznej 
szansą na rozwój powiatu lęborskiego” został pozytywnie rozpatrzony                      
i projekt ponownie skierowany do Komisji Oceny Projektów. 

 
Sekretarz Powiatu p. Danuta Mikołajczyk przedstawiła: 

 
1) wybór oferty dot. założenie strony internetowej dla Powiatowej Rady 

Sportu. Zostały przedstawione oferty dwóch firm MiroArt  oraz firmy Alfa. 

Porównanie ofert stanowi załącznik numer 4 do niniejszego protokołu. 
Zarząd podjął decyzję, aby podpisać umowę z firmą MiroArt za kwotę 

5.500 zł.  
 
Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 
1) propozycje do projektu budżetu Powiatu Lęborskiego na 2009 rok. 

Skarbnik zapoznała Zarząd z wyjaśnieniami przedstawionymi przez 
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dyrektorów szkół ponadgimnazjalnych do projektu budżetu na 2009 rok 
stanowiącymi załącznik numer 5 do niniejszego protokołu. 

Starosta p. Ryszard Wenta poprosił o przedstawienie rozliczenia 

kosztów funkcjonowania klas sportowych przy Zespole Szkół 
Ogólnokształcących nr 2. 

Analizując sytuację liceów ogólnokształcących zauważono, iż poważne 
koszty nauczania stanowi nauczanie indywidualne szczególnie w ZSO nr 
2. W związku z powyższym należy spotkać się z Panią Dyrektor Poradni 

Psychologiczno- Pedagogicznej, aby wyjaśnić wspomniany problem, w tym 
możliwości kierowania uczniów również do innych szkół. 

 
 Zarząd podjął decyzję, aby Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 
przejął w zarząd część nieruchomości i pomieszczeń, które wykorzystuje 

samodzielnie lub wspólnie z ZSP nr 1 ( wtedy udział 50/50), w tym aulę               
i salę audiowizualną   . Ostateczne decyzje po przedstawieniu wykazu. 
/3 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania, 1 osoba nieobecna na 

posiedzeniu/ 
 

Ad 4) 
 
Protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 118/2008 został 

przyjęty 4 głosami za. 
 
  

Na powyższym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:  
Żaneta Płotka 
 


